
 Protokół  XXII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 22 lutego 2017 roku 
 

PORZĄDEK OBRAD : 
 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

   6. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

       awansu zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat. 

   7. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 r. 

   8. Przyjęcie sprawozdania z działalności w roku 2016 : 

       - Komisji Rewizyjnej, 

       - Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

             - Komisji Stałych Rady Powiatu. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na rok 2017, 

            b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017  

                rok, 

            c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez  

                pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (III)” współfinansowanego  

                z Europejskiego Funduszu Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja  

               Rozwój, Oś priorytetowa I Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.1 Wsparcie osób  

               młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku pracy – projekty  

               pozakonkursowe, Poddziałanie 1.1.2 Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz  

                zatrudnienia ludzi młodych, 

d) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających  

    bez pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (III)” współfinansowanego z  

    Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

    Podkarpackiego na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy,  

    Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy, 

 e) udziału w naborach wniosków o dofinansowanie dotyczących projektów konkursowych  
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                współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny  

                Wiedza Edukacja Rozwój oraz Regionalny Program Operacyjny Województwa  

                Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

 f) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości  od  Gminy Nowa Dęba, 

g) kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych,  

    dla których organem prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 

h) projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju   

    szkolnego, ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych przez  

    Powiat Tarnobrzeski. 

i) uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

j)  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu   

    Tarnobrzeskiego, 

            k) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji  

                Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom  

                powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

                i społecznej, 

l) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

   10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   11. Zamknięcie obrad sesji.      

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych – 1 radny nieobecny. ( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ) 

Następnie Przewodniczący Rady powitał w sposób szczególny reprezentację Społecznej Akademii 

Nauk w Tarnobrzegu z jej Dziekanem dr Grzegorzem Wilk- Jakubowskim, którego poprosił  

o przedstawienie informacji w związku z uzyskaniem przez cztery studentki tej uczelni 

prestiżowego Stypendium Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego. 

Po wystąpieniu Dziekana głos zabrał Starosta Tarnobrzeski Paweł Bartoszek, który pogratulował 

studentkom, a następnie odbyła się ceremonia wręczenia dokumentów stypendialnych oraz 

symbolicznych kwiatów. 

Po tych uroczystościach przystąpiono do kontynuowania porządku obrad. 
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Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej pierwszej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 

głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 2 ). Informacje wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza głos kolejno zabierali radni: 

- Wacław Wróbel: zapytał o ile oferta przekroczyła najniższa kwotę? – Sekretarz odpowiedział, że  

  o 130.500 zł. Odpowiedź uzasadnił Starosta Bartoszek. 

- Tadeusz Rękas: zapytał co będzie jak wzrosną ceny w najbliższych przetargach? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, który poinformował, że będą podjęte działania i zadanie to 

będzie realizowane. 

- Marek Ożga: zapytał odnośnie drogi Grębów – Stany. Kiedy będą dalsze działania w tym 

zakresie. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek – projekt będzie wykonany w okolicach maja b.r. koszt ok 

40.000 zł. 

- Jacek Rożek: zapytał odnośnie chodnika w Markach do remizy i w m. Kaczaki  c.d. chodnika. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Pitra, który poinformował że nie ma jeszcze uchwały z Baranowa 

Sandomierskiego. Oprócz tego regulowany jest stan działek pod parkingi.  

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Radny Marek Ożga złożył na ręce Przewodniczącego Rady  interpelację pisemną. Odpowiedź na 

piśmie zostanie radnemu udzieloną w obowiązującym terminie. 
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Ad 6). 

Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach  

awansu zawodowego w szkołach/placówkach prowadzonych przez Powiat.  

Materiał został radnym wysłany z materiałami na sesję i na pocztę mailową. ( Zał. Nr 3 ) 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad 7).  

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 r. 

Materiał ten również został radnym wysłany z materiałami na sesję i na pocztę mailową. (Zał. Nr 4) 

Radny Tadeusz Rękas poruszył kolejny raz sprawę obciążenia drogi Trześń-Grębów. 

Kolejna sprawa to zabezpieczenie wałów p. powodziowych ( ich rozbudowa i przebudowa ) i co za 

tym idzie konieczność przewożenia materiałów drogami powiatu. Zapytał Starostę jak powiat 

zabezpieczył sprawę dbałości o drogi? 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, który przedstawił ustalenia i zapewnienia, że wykonawcy 

robót - przewoźnicy mają poruszać się drogami gminnymi i wojewódzkimi. 

 

Ad 8).  

Przyjęcie sprawozdania z działalności w roku 2016 : 

       - Komisji Rewizyjnej, 

Z treścią sprawozdania zapoznał radnych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego Adam Łabuda. ( Zał. Nr 5 ) 

Pytań i uwag nie było. 

       - Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Z treścią tego sprawozdania zapoznał radnych Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Dominik Szewc. ( Zał. Nr 6 ) 

Pytań i uwag nie było. 

            - Komisji Stałych Rady Powiatu. 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska sprawozdanie przedstawił  Pan Tadeusz 

Rękas – Przewodniczący Komisji. 

Pytań i uwag nie było. 

Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej sprawozdanie przedstawił Pan Marek Zięba – 

Przewodniczący Komisji. 



-   5   - 

 

Pytań i uwag nie było. 

Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia sprawozdanie przedstawiła Pani Krystyna Kozieja -  

Przewodnicząca Komisji. 

Pytań i uwag nie było. 

Komisja Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów sprawozdanie przedstawił Pan Jerzy Sudoł 

- Przewodniczący Komisji. 

Pytanie zadał radny Tadeusz Rękas, a dotyczyło ono tego dlaczego nie ma w nazwie żadnej z 

komisji nazwy „Bezpieczeństwa”. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. Komisja Bezpieczeństwa istnieje, a 

jeżeli chodzi o nadanie nazwy którejś z komisji to jest to inicjatywa uchwałodawcza radnych. 

Należy zwrócić się z takim wnioskiem. 

 

Ad 9). 

a) zatwierdzenia planów pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego odczytał projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

b) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017  

     rok, 

Planów pracy komisji stałych proszę przewodniczących  

w następującej kolejności: 

1. Komisja Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

Przewodniczący Komisji  odczytał projekt planu.  

2. Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

Przewodniczący Komisji odczytał projekt planu.  

3. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia, 

4. Komisja ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Przewodniczący Komisji odczytał projekt planu.  

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 15 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 
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       c) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w  

          powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (III)” współfinansowanego z Europejskiego  

          Funduszu Społecznego Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój, Oś priorytetowa I  

          Osoby młode na rynku pracy, Działanie 1.1 Wsparcie osób młodych pozostających bez  

          pracy na regionalnym rynku pracy – projekty pozakonkursowe, Poddziałanie 1.1.2  

         Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych, 

Omówienia tego projektu uchwały oraz dwóch kolejnych dokonała Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy w Tarnobrzegu Pani Teresa Huńka. 

Opinie pozytywne do przedstawionych projektów przedstawił :Przewodniczący Komisji ds. 

Rodziny i Polityki Społecznej Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

       d) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez  

           pracy w powiecie tarnobrzeskim i mieście Tarnobrzeg (III)” współfinansowanego  

           z Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program Operacyjny Województwa  

           Podkarpackiego na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa VII Regionalny rynek pracy,    

           Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy, 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

       e) udziału w naborach wniosków o dofinansowanie dotyczących projektów konkursowych  

           współfinansowanych z Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny  

          Wiedza Edukacja Rozwój oraz Regionalny Program Operacyjny Województwa  

           Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

f) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości  od  Gminy Nowa Dęba, 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka Sekretarza Powiatu . 

Opinie do powyższego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Komisji P,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

g) kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek oświatowych,  

    dla których organem prowadzącym jest Powiat Tarnobrzeski, 



-   7   - 

 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Radny Tadeusz Rękas zwrócił się do Starosty z zapytaniem: wg jakich kryteriów, na jakich 

warunkach, w jakiej wysokości będą przyznawane nagrody dla nauczycieli i ile tych nagród 

przyznano? 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz a odpowiedź uzupełniła Skarbnik Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła Pani Krystyna Kozieja Przewodnicząca Komisji  

O, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

h) projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju   

    szkolnego, ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych prowadzonych przez  

    Powiat Tarnobrzeski, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu. 

Radny Adam Łabuda zapytał czy KO,Ki Z zapoznała się z tym projektem uchwały i czy 

dyskutowała na ten temat?. 

Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Komisji informując, że tak i zaopiniowała pozytywnie. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał jakie będą dalsze losy pomieszczeń w ZS Nr 1 po likwidowanym 

Gimnazjum? 

Odpowiedzi udzielił Starosta. 

Z kolei radny Jacek Rożek zapytał co z Liceum Ogólnokształcącym w Baranowie Sandomierskim? 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Powiatu informując że została ona przekazana do prowadzenia przez 

Gminę. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pani Krystyna Kozieja Przewodnicząca 

Komisji O, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

               i)uchylenia uchwały Rady Powiatu, 

Omówienie tego projektu uchwały, jak również kolejnej dokonał również Sekretarz Powiatu 

Kazimierz Błasiak. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pani Krystyna Kozieja Przewodnicząca 

Komisji O, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania.  
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 „ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

j) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu  

   Tarnobrzeskiego, 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła również Pani Krystyna Kozieja Przewodnicząca 

Komisji O, K i Z. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

k) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji  

    Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom  

    powiatowym w roku 2017 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

    i społecznej, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Sekretarz Powiatu pod nieobecność Pani Ewy 

Kędzierskiej -  Kierownika PCPR w Tarnobrzegu. 

Opinię pozytywną do powyższego projektu przedstawił Pan Marek Ziębę - Przewodniczący 

Komisji ds. R i PS. 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

l)  zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

Omówienia tego projektu dokonała Skarbnik Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji  P,RG i F -  Jerzy Sudoł.  

Głos zabrał radny Tadeusz Rękas, który zapytał czy planowane są remonty dróg i chodników jakich 

i gdzie? 

Odpowiedzi udzielił Starosta. 

Odpowiedź uzupełnił Wicestarosta Krzysztof  Pitra. 

Radny Jacek Rożek zadał dwa pytania. 

Pierwsze dot. jak rozdysponowane zostało 500.000 zł na projekty. 

Drugie pytanie dot. SOSW w Grębowie i przewidywanego remontu. 

Odpowiedzi uzupełniła Skarbnik Powiatu – informując o nieudzieleniu pomocy finansowej dla 

Powiatu z gm. Baranów Sandomierski ( brak stosownej uchwały ). 

Przystąpiono do głosowania.  

„ZA” głosowało 16 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

W tym miejscu wyczerpany został porządek procedowania uchwał. 
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Ad 10). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady poinformował o rozpoczęciu 

procedury składania oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

Następnie Jerzy Sudoł zwrócił się z apelem o pomoc ze strony sąsiadujących samorządów 

gminnych w finansowaniu zakupu lampy do tomografu komputerowego. 

Poprosił również o uwzględnienie w budżecie na 2017 rok III etapu remontu ul. Kościuszki  

w Nowej Dębie oraz ulicy Majdańskiej, chodnik z Rozalina do Tarnowskiej Woli. 

Starosta poinformował, że z dniem 1 stycznia b.r. były podwyżki dla pracowników Starostwa  

w wysokości 0k. 140 zł na pracownika. 

Kontrolowany był przez ITD odcinek drogi Trześń – Grębów do ronda w Grębowie. 

Zaproponowano postawienie posterunku w Zabrniu przy sklepie. ( waga przenośna ) 

Radny Tadeusz Rękas poproszony został o zorganizowanie zebrania w Sokolnikach w dniu 12 

marca b.r. mieszkańców Trześni, Sokolnik i Zabrnia w powyższym temacie. 

Radna Krystyna Kozieja jako mieszkanka miejscowości Zabrnie zdecydowanie sprzeciwia się 

stawianiu takiej wagi w jej miejscowości. Nikt nie zgłaszał jej jako radnej, że jest uciążliwość 

w tym temacie. 

Radny Rękas zaproponował, aby zaprosić na takie zebranie przewoźników. 

Radny Ożga jako pracownik WORD poinformował o faktycznych wymogach na postawienie takich 

wag przewoźnych. 

Chodzi o przekonanie ich – ITD do postawieniu tych wag w miejscach przez nich wyznaczonych. 

 

Ad 11).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


